
Duivendrecht, 21 februari 2020, 

Betreft: Klachten over internetconsultatie 5 G 26 GHZ band. 

Geachte heer,mevrouw, 

Als elektrogevoelige vrouw en als onderneemster wil ik reageren op deze Internetconsulatie 
 26 GHZ band. Noodgedwongen heb ik mijn bedrijfspand zo ingericht dat er zo weinig mogelijk 
straling aanwezig is door Wifi en Dect telefoons. Maar met de komst van 5 G masten om de 100 
meter weet ik niet of het stralingsarme in mijn bedrijf gewaarborgd blijft. 

Ik protesteer tegen de komst van 5 G 26 GHZ band masten omdat er niet genoeg 
gezondheidsonderzoeken zijn geweest die ook biologische effecten hebben onderzocht naast alleen 
opwarming. De gezondheidsraad in Nederland noemt alleen korte blootstellingsonderzoeken die 
niets hebben opgeleverd qua biologische effecten. Ik pleit voor onderzoek op  langdurige 
blootstellingen  op biologische effecten die zeer waarschijnlijk veel meer gezondheidsschade zullen 
rapporteren.  Het is zoiets als in de felle zon liggen voor blanke mensen. Met een uurtje in de zon 
gebeurt er niets maar na zes uur ben je verbrand als je geen voorzorgsmaatregelen hebt genomen 
zoals met zonnebrand insmeren. 
Helaas zijn er bijna geen voorzorgsmaatregelen te nemen behalve in je stralingsarme huis te 
schuilen of  in speciale beschermende kleding rond te lopen (zie www.vitalitools.nl) 

 Op de site van www.stopumts.nl en www.stralingsbewust.info zijn genoeg alarmerende 
wetenschappelijke 5 G onderzoeken genoemd. Het is ook nog zo dat wil je 5 G gebruiken op je 
smartphone dat je ook een speciale 5 G telefoon nodig hebt. Elke smartphone kost heel veel 
speciale minerale grondstoffen  uit verre landen en de overheid zou moeten stimuleren om zo lang 
als mogelijk met je smartphone te doen als mogelijk !!!!

Ik wil ook nog noemen dat weersattelieten ook hinder zullen ondervinden van 5 G 26 GHZ band. 
Als u bij google intypt ‘weersattelieten en 5 G ‘zult u hele interessante krantenartikelen  vinden o.a. 
in het NRC over bezwaren over de interactie 5G met weersattelieten. 

Bijgesloten vindt u nog de brief die wij als buurtgenoten hebben gestuurd naar de gemeente Ouder 
Amstel over de uitrol van 5 G. 
Ik hoop dat u mijn reactie heel serieus neemt. 

Hoogachtend, 

M.  Vrolijk 
Praktijk Mondzorgkunde 

http://www.vitalitools.nl/
http://www.stopumts.nl/
http://www.stralingsbewust.info/

